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Ανοίξτε τα παράθυρα της ψυχής (Αρχιμανδρίτης 
Βαρνάβας Λαμπρόπουλος)
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Σήμερα, Κυριακή μετά τα Φώτα, συμπίπτει και το τέλος του πανηγυρισμού των 
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